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Vireillä olevia asioita: 
 
1. Luokkien ryhmäkokojen asianmukaisuuden tarkastelu 
 

Esittelijä Sivistystoimenjohtaja Jari Von Becker 
 

Päätösehdotus Merkitään vireillä olevat asiat tiedoksi. 
 

Päätös Sivistystoimenjohtaja Jari von Beckerin esityksestä keskusteltiin aiheesta 
onko syytä pudottaa oppilasmääriä. Ari Ollikainen totesi, että 1-2. luokilla 
22 oppilasta on aika paljon. Atte Savolainen suositteli tarkastelun pohjaksi 
tehtävää Päijät-Hämeen muiden kuntien bechmarkkausta. Yleisellä tasolla 
todettiin, että Iitissä on suuret luokkakoot verrattuna muihin 
päijäthämäläisiin kuntiin. Ari Ollikainen esitti asian uudelleen valmistelua 
seuraavaan kokoukseen, joka pidetään toukokuussa. Tällöin on hyvä olla 
yksityiskohtaisempaa tietoa lähtötiedoista ja käytössä olevista neliöistä. 


